



# 香港學校音樂節及朗誦節 七十周年慶典

Hong Kong Schools Music Festival & Speech Festival  
70th Anniversary Gala

**2018.9.9**

星期日 晚上七時三十分 Sunday 7:30pm

香港文化中心音樂廳

Concert Hall, Hong Kong Cultural Centre

票價 Ticket Price

**\$140**

由50間音樂節及朗誦節優勝學校之學生共同呈獻  
音樂及朗誦匯演

Music and Speech Performances presented by  
Student Representatives from 50 Winning Schools in Music Festivals & Speech Festivals



主辦  
Organizer



贊助場地及售票服務  
Venue & Ticketing Services Sponsored By



大會指定航空公司  
Official Airline Partner



酒店伙伴  
Hotel Partner



展覽伙伴  
Exhibition Partner



鑽石贊助  
Diamond Sponsor



支持機構  
Supporting Organization



## 香港學校音樂節及朗誦節七十周年慶典

香港學校音樂節和朗誦節今年已踏入七十周年，我們將舉行七十周年慶典，與各位分享多年推動藝術教育的成果和喜悅。慶典由國際殿堂級指揮家帶領歷屆音樂節和朗誦節優勝學校之學生，聯同本地著名音樂家，攜手呈獻聯校管弦樂團、中樂團、合唱隊和朗誦演出，節目內容豐富，包括敲擊樂協奏曲、鋼琴協奏曲、粵曲、合唱、中文朗誦匯演及英文戲劇表演，期待你和我們一同分享七十周年的喜悅。

## Hong Kong Schools Music Festival & Speech Festival 70<sup>th</sup> Anniversary Gala

Presented by the Hong Kong Schools Music and Speech Association, the 70<sup>th</sup> Anniversary Gala includes a variety of music and speech performances. It celebrates the Festivals' achievements in inspiring local young talents over the past 70 years. Led by internationally-acclaimed conductors, the Gala pools together renowned guest artists and past winners from across the territory for Cantonese Operatic Song, Chinese Orchestra, Choir and Orchestra, and Speech performances. We look forward to your presence and sharing the joy of the 70<sup>th</sup> Anniversary together.

### 客席指揮 Guest Conductors



布雷迪·奧爾雷德  
Brady Allred

合唱團指揮  
Conductor  
(Choir)



關迺忠  
Kuan Nai-chung

中樂團指揮  
Conductor  
(Chinese Orchestra)



尼爾·華隆  
Neil Varon

管弦樂團指揮  
Conductor  
(Symphony Orchestra)

### 客席演奏家 Guest Performers



周展彤  
Chau Chin-tung

敲擊  
Percussion



李嘉齡  
Colleen Lee

鋼琴  
Piano



胡淑徽  
Sophia Woo

敲擊  
Percussion

門票於2018年8月9日起於城市售票網發售  
Tickets are available at URB TIX from 9 August 2018

節目查詢 Programme Enquiry 2761 3877  
票務查詢 Ticketing Enquiry 3761 6661  
城市售票網 URB TIX [www.urbtix.hk](http://www.urbtix.hk)

節目全長約3小時，包括15分鐘中場休息  
Programme duration is approximately 3 hours including 1 interval  
觀眾務請準時入場  
Audience is advised to arrive punctually  
遲到者須待節目適當時候方可進場  
Latecomers will only be admitted where there is a suitable break  
主辦機構保留更改節目及表演者的權利  
The presenter reserves the right to substitute performers and change programme

### 折扣優惠

- 半價優惠：適用於全日制學生、60歲或以上人士、殘疾人士及其看護人、綜合社會援助受惠人士
- 團體優惠：購買正價門票4張或以上可獲九折優惠，10張或以上八五折，20張或以上八折

### Discount Schemes

- 50% off : Full-time students, citizens aged 60 or above, people with disabilities and their minder, CSSA recipients
- Group booking discount : For each purchase of standard tickets, 10% off for 4 tickets or more, 15% off for 10 tickets or more, 20% off for 20 tickets or more



香港學校音樂及朗誦協會主辦  
Presented by the Hong Kong Schools Music and Speech Association

<https://70.hksmsa.org.hk>